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Protokoll til møte i Regionstyret 10. desember 2018.  

Det kalles inn til møte nr. 7 i Regionstyret mandag 10.12 kl. 1700-2000. 

Møtet foregår på Skype/idrettens hus Bergen 

Eventuelle forfall meldes til regionskontoret i Bergen innen fredag 7. desember kl. 12. 

Følgende kalles inn:  

Øyvind Indrebø  Styreleder 

Ane Grete Vik  Nestleder 

Jarl Svanberg  Styremedlem   

Trond Arnevik  Styremedlem  

Trine Vokuhl Havn Styremedlem 

Knut Waage  Varamedlem 

Gunn Merete Paulsen  Varamedlem  

Christine O. Ullestad Ansatt representant  

Hans Petter Andersen  Daglig leder 

Lisbeth Hjelle  Valgkomite NHF (invitert på møte)  

Forfall: 
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068/18-20 Godkjenning av protokoller og referater 

Behandlingsinstans: Regionstyre   

Hovedområde: Organisasjon   

Saksinnleder: Styreleder   
Sakstype: Vedtak 

Bakgrunn: 

• Protokoll fra første styremøte nr. 6 

 Forslag til RS-vedtak i saksnr. 068/18-20: 

 

 

 

069/18-20 Arbeidsbudsjett 2019 

Behandlingsinstans: Regionstyre   

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Daglig leder/Trine V. Havn/Gunn Merete Paulsen    
Sakstype: Orientering/vedtak 

Bakgrunn: 

• Budsjettprosessen for 2019 er i gang 

• Adm. legger frem utkast til arbeidsbudsjett for 2019 

• Styret kommer med føringer for endelig/revidert budsjett 

• Adm. jobber videre, og legger frem et endelig/revidert budsjett ifm. årsregnskapet. 

Forslag til RS-vedtak i saksnr. 069/18-20 

Protokollen fra styremøte nr. 6 godkjennes. 
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070/18-20 Klubbhuset 

Behandlingsinstans: Regionstyre   

Hovedområde: Organisasjon/utvikling  

Saksinnleder: Jarl Svanberg 
Sakstype: Orientering 

Bakgrunn:  

• Oppfølging av saksnr. 055/18-20 

• Jarl refererer fra arbeidet i klubbhusutvalget 

Mål i perioden 2018 - 2020: 

• Sesongen 18/19: 3543 lisenser i aldersgruppen 13-19 år.  

• Sesongen 19/20: 3632 lisenser i aldersgruppen 13-19 år.  

• 70 % av klubbene skal ha tatt analysen (49 stk).  

• 80% av de som har tatt analyse skal ha tiltak (39 stk).  

 

Forslag til RS-vedtak i saksnr. 070/18-20 

 

 
 

Styret vedtar arbeidsbudsjettet for 2019. Endelig/revidert budsjett vedtas ifm. at 

årsregnskapet for 2018 legges frem.  

Styret har følgende føringer med tanke på endelig budsjett: 

Styret forutsetter at satsnings områdene Anlegg, klubbhus, dommerutvikling blir ivaretatt 

som satsningsområder i det videre budsjettarbeidet.  

Styret ber administrasjonen se på påmeldingsavgifter til serie og termin i forhold til de 

andre regionene, og se på muligheter for en gradvis tilnærming.  

Styret tar orienteringen rundt klubbhuset og utvalg til etterretning. Se vedlagt saksdokumenter, 

vedlegg 1.  
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071/18-20 Dommerutvikling 

Behandlingsinstans: Regionstyre   

Hovedområde: Organisasjon/utvikling 

Saksinnleder: Trond Arnevik   
Sakstype: Orientering 

Bakgrunn: 

• Oppfølging av sak nr. 056/18-20 

• Trond Arnevik orienterer om arbeidet i dommerutvalget 

• Dommermøte Sogn & Fjordane 

• Dommer kurs status 

• Impulssamling/juleavslutning for dommere 

Forslag til RS-vedtak i saksnr. 071/18-20 
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Styret tar orienteringen fra dommerutvalget og administrasjonen til etterretning.  

Følgende punkter ble presentert:  

• Det er satt opp dommer 1 kurs i Nordfjord 5-6 januar. 

• Det er satt opp dommerutviklerkurs 1 i Nordfjord 5 – 6 januar.  

• Det er planlagt nytt dommer 1 kurs i Bergen i januar. Endelig dato ikke satt. 

• Kursansvarlig inviteres med på dommerutviklingsmøter internt med tanke på planlegging av 

kursaktivitet (dommer 1 og dommerutviklerkurs). 

• Utdannede dommer 1 kandidater gjennomfører praksis 15 desember og 27 desember.  

• Det vil så langt som mulig bli tildelt egen dommerutvikler til alle nyutdannede dommer 1 kandidater. 

• Alle som har gjennomført dommer 1 kurs vil få tilbud om deltakelse i utviklingsgruppe. Tiltaket vil 

være kostnadsfritt. Dette for å imøtegå klubbene med tanke på økonomi. Viktig at vi ikke bare møter dem 

med økonomiske krav. 

• Utviklingsgruppe 1 og 2 er godt i gang og har gjennomført henholdsvis 2 og 3 samlinger. God utvikling 

i gruppe 2 spesielt. Gruppe 3 har gjennomført 1 samling. Neste er planlagt til 23 januar, forhåpentligvis med 

flere deltakere med. 

• Det gjennomføres dommer 2 kurs både i Sogn og Fjordane og i Hordaland. 

• Denne sesongen har Region Vest fått ett nytt par i 2 divisjon. Region Vest har per tid 9 par i 2 divisjon. 

Etter kravet / behovet ikke mange nok, men vi ligger godt an om man ser landet under ett. (Region Vest har 

sammen med Region Nord flest par i 2 divisjon). Det er forventet at minst ett par er inne i sin siste sesong i 2 

divisjon i 1819 sesongen. Per tid finnes det ingen klare, tydelige kandidater som er aktuelle for 2 div. Totalt er 

det 2 – 3 par som ses som aktuelle, men ulike begrensninger, fysisk form, dømmer for lite gjør utfordringen 

større enn ønskelig. 

 

Se ellers vedlagt møtereferat fra dommermøte i Sogn og Fjordane 3.november, vedlegg 2.   
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072/18-20 Anlegg 

Behandlingsinstans: Regionstyre   

Hovedområde: Organisasjon  

Saksinnleder: Øyvind Indrebø/Knut Waage 
Sakstype: Orientering/diskusjon/vedtak 

Bakgrunn:  

• Oppfølging av sak 058/18-20

 
• Mål i perioden 2018 - 2020:  

• Være rådgivende organ opp mot kommune og fylkeskommune.  

• Påvirke kommuner som skal bygge skoler til å bygge fulle hallflater og ikke gymsaler. 

• Jobbe tett mot kommune og andre aktuelle aktører for å sikre tomt og fremdriftsplan knyttet 

til regionanlegg for innendørsidretter/håndball i Bergen.   

• Jobbe for gratis halleie for barn og unge til og med 18 år i flest mulig av regionens 59 

kommuner.  

Forslag til RS-vedtak i saksnr. 072/18-20 

 

 

 

 

 

Knut og Øyvind orienterte om siste ukers arbeid rundt anlegg. Det er sendt ut brev til politiske parti både i 

fylkeskommunene og utvalgte kommuner.  

Det settes et mål om å besøke/følge opp 10 kommuner i løpet av sesongen, tre er allerede gjennomført. 
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073/18-20 Politiske møter 

Behandlingsinstans: Regionstyre   

Hovedområde: Organisasjon  

Saksinnleder: Styreleder   
Sakstype: Diskusjon/Innspill  

Bakgrunn: 

• Ledermøte 23. november 

 

 

Forslag til RS-vedtak i saksnr. 073/18-20 

 

 

074/18-20 NHF Valgkomiteen sitt arbeid 

Behandlingsinstans: Regionstyre   

Hovedområde: Organisasjon  

Saksinnleder: Styreleder    
Sakstype: Orientering/innspill 

Bakgrunn: 

• Valgkomiteen starter nå sitt arbeid mot Håndballtinget i 2019. 

• Valgkomiteen er invitert til styremøtet  

 

Forslag til RS-vedtak i saksnr. 074/18-2 

Styreleder orienterte fra ledermøte på Gardermoen 23.11. Styret tar orienteringen til 

etterretning. 

 

Lisbeth Hjelle orienterte om prosessen og tanker som valgkomiteen har gjort seg så langt. Se 

vedlegg 3 for presentasjon.  

Regionstyret vil jobbe for å melde inn kandidater fra vår region.  
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075/18-20 Møteplan for regionstyret våren 2019. 

Behandlingsinstans: Regionstyre   

Hovedområde: Organisasjon  

Saksinnleder: styreleder    
Sakstype: Orientering/innspill 

Bakgrunn: 

• Styret ønsker å ha forutsigbare møtetidspunkt. Derfor lages planen for et halvår om gangen. 

Forslag til RS-vedtak i saksnr. 075/18-20 

 

076/18-20 Søknad om å slippe gebyr ved ikke møtt. 

Behandlingsinstans: Regionstyre   

Hovedområde: Organisasjon  

Saksinnleder: Christine Ullestad   
Sakstype: Vedtak 

Bakgrunn: 

• Osterøy har klaget på avgjørelsen til administrasjonen. 

o De søker om å slippe gebyr ifm. ikke møtt til en kamp 

 

Forslag til RS-vedtak i saksnr. 076/18-20 

Styret vedtar følgende møteplan for høsten 2019:  

8.-9. februar: Styremøte 8, Scandic Sunnfjord i Førde, fredag 16:30 til lørdag 13:00  

18. mars: Styremøte 9, Skypemøte 17:00-20:00  

26.-27. April: Styremøte 10, Scandic Bergen City, fredag 16:30 til lørdag 13:00 

14-15. juni: Styremøte 11, Styremøte Scandic Bergen City, fredag 16:30 til lørdag 13:00.  

Styret opprettholder konklusjon gjort av administrasjonen. 
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077/18-20 Saker til håndballtinget i 2019 

Behandlingsinstans: Regionstyre   

Hovedområde: Organisasjon  

Saksinnleder: Styreleder    
Sakstype: Orientering/innspill 

Bakgrunn: 

• Håndballtinget arrangeres 10.-12. mai i Sandefjord 

• Forslagsfristen for klubbene er 1. februar 2019 

• Forslagsfristen for regionene er 10. februar 2019 

• Styret må ta en innledende diskusjon på hvilke saker som ev. kan være aktuelle å fremme innen 
fristen 10. februar. 

Forslag til RS-vedtak i saksnr. 077/18-20 

 

 

078/18-20 Nyttig informasjon fra administrasjonen 

Behandlingsinstans: Regionstyre   

Hovedområde: Organisasjon  

Saksinnleder: Daglig leder    
Sakstype: Orientering/innspill 

Bakgrunn: 

• En fast «temperaturmåler» og informasjonskanal om hva som rører seg (både i adm. og tiltak 
som er nyttige å vite om for styret).  

• Adm. tilstede ved tildeling av Kongens Fortjenstmedalje 

• Regionsmesterskapet 2019 
o 14 og 16 på ulike helger 
o 18 års klassen: det er kun en avdeling, vinneren er regionsmester 
o Informasjon sendes/sendt til klubber og trenere i aktuelle årsklasser 

• Minipåmelding våren 2019 

Utsettes til neste styremøte.  
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Forslag til RS-vedtak i saksnr. 078/18-20 

 

079/18-20 Evt. 

Behandlingsinstans: Regionstyre   

Hovedområde: Organisasjon  

Saksinnleder: Alle   
Sakstype: Orientering/diskusjon/innspill  

 

Forslag til RS-vedtak i saksnr. 079/18-20 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Styret tar orienteringen fra administrasjonen til etterretning. 

 

 

Ingen saker 
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Vedlegg 

Vedlegg 1 til sak 070/18-20.  
Rapport RVN Styremøte 10.12.18 

 

1. Det er holdt et møte i utvalget siden forrige styremøte Ref. ligger vedlagt Neste møte er tenkt 

holdt uke 5 2019 

 

2. Det er sendt ut invitasjon til å søke om deltakelse om særlig oppfølging. 6 klubber har meldt seg. 

Frist for å søke er 01.12. 

 

3. Ny modul for oppfølgning vil være Dommermodul. Den testes ut på region Øst før den tas i bruk i 

regionene for øvrig Askøy har allerede meldt sin interesse for modulen 

 

 

4. Sone 1  

Ingen nye klubber har meldt sin interesse for analysen De som har tatt den er purret på 

oppfølgning Regionen ved Paal er kontaktperson 

Sone 2 

Ingen nye klubber har meldt sin interesse for analysen Førde ønsker å ta analysen på nytt. De 

som har tatt den er purret på oppfølgning Regionen ved Paal er kontaktperson 

Sone 3 

To ny klubber har tatt analysen Sogndal og Aurland Årdalstangen er villig mangler dato. Anne 

Kaupi er kontaktperson 

Sone 4 

Vært kontakt med alle klubbene Osterøy og Voss har tatt analyse.  

Knarvik, Tertnes og Åsane vil komme tilbake med datoer og endelig avklaring i januar. Erlend 

Vågane er kontaktperson 

Sone 5 

En ny klubb har tatt analysen Eidsvåg 

Tre klubber har tatt oppfølgings modul Eidsvåg, Årstad og BHK (sin andre modul). Hilde Daae er 

kontaktperson 

Sone 6 

Ingen nye har tatt analysen. Sotra har gitt melding om at de vil ta analysen. Kjøkkelvik har et 

opplegg med HIK og hovedstyret Askøy er klar for dommermodulen. Eirik André Hesthamar er 

kontaktperson 

Sone 7 

Ingen nye har tatt analysen i perioden. 

Kalandseid og Kringlebotn vil ta analysen - helst i mars 2019. Nore Nestet har et eget opplegg 

med NFF. Os trenger hjelp. Jarl H Svanberg er kontaktperson. 

Sone 8.  
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En ny klubb har tatt analysen, Kvinnherad og Stord vil ta oppfølgingsmodul. Bjørn Lindgaard er 

kontaktperson. 

 

Sone 1 2 3 4 5 6 7 8 Totalt 

Antall klubber 9 6 7 9 9 8 10 6 64 

Utført analyse 2 2 2 5 4 5 3 2 25 

Utført analyse 

i % 

22,22 33,33 28,57 55,56 44,44 62,50 30,00 33,33 39,06 

 

 

 

 

Referat fra forrige utvalgsmøte.  
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Klubbhusutvalget NHF 

Region Vest 

Referat 

Klubbhusutvalget   

 

Sted: Brann stadion Dato:07.11.18 Tidspunkt: kl. 17.00 – 19.30 Møtenr: 02 

 

Referent: Jarl Helmer 

Tilstede: Jarl Svanberg jarl.svanberg@gmail.com, Eirik André Hesthamar eirik@hesthamar.net, 

Hilde Daae Johannesen hildekolseth@gmail.com, Erlend Vågane verlend@yahoo.com, 

og Paal Teodor Eeg Lilletvedt Paal.Lilletvedt@handball.no, Anna Kauppi 

anne.kauppi@mail.ardalsnett.no (Deltok via Skype) 

Forfall:  

Sak nr. Sak Frist: Ansvar: 

 
1. 

 
Roller og generelle spørsmål 

Hva skal klubbutviklingsutvalget gjøre og hva tilhører klubbutviklerne 

Utvalget sitt oppdrag: 

□ Være primærkontakt mot de klubbene som er i sonen. (innholdet her 

kan utvikles mer) 

□ Kontakt mot klubbene for å undersøke om de vil ta klubbanalysen. 

Melde fra til regionen dersom noen ønsker det. Paal tar da over saken 

og sørger for at klubbanalyse og evt moduler blir gjennomført 

□ Delta på sonemøte. 2 ganger pr år. Neste sonemøte er tenkt 

gjennomført i feb/mars 2019. Paal fasiliterer møtene, dvs dato, tid, sted 

og noe på agenda 

□ Opprette kommunikasjonskanaler i sonene. FB side mm 

 
Soneansvarlige: 

□ Sone 1 og 2 Paal 

□ Sone 3 Anne 

□ Sone 4 Erlend 

□ Sone 5 Hilde 

□ Sone 6 Eirik André 

□ Sone 7 Jarl-Helmer 

□ Sone 8 Paal 

 

Det skal lages et oppfølgingsskjema hvor vi fyller ut hvilke klubber som gjør hva 

og når, samt de klubbene som takker nei til tilbudet og hvorfor de takker nei. 

Ikke utført pr 07.11 

 
Paal skal lage oversikt på klubber og ledere med tlf/epost pr sone Og sende 

dette til soneansvarlige 

Ikke utført pr 07.11 minus sone 7 

 

 

 

 

 

 

 

 

Løpende 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Haster 

 

 

 

HASTER 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sone 

ansvarlige 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Paal 

 

 

 

Paal 

 

mailto:jarl.svanberg@gmail.com
mailto:eirik@hesthamar.net
mailto:hildekolseth@gmail.com
mailto:verlend@yahoo.com
mailto:Paal.Lilletvedt@handball.no
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Det var enighet rundt bordet om at noen klubber skal presses litt hardere til å 

gjennomføre klubbanalysen samt besøk. 

Utført 

CU har laget et brev – se under 

Det bør jobbes med artikler fra hvert besøk samt profilering i sosial medier. 

Christine informerer per epost om godtgjørelse i ettertid 

Ikke utført pr 07.11. 

 

 

 

Løpende 

 

 

 

 

 

 

 
Straks 

 

 

 

CU 

 

 

 

 
Alle 

 

 
CU 

2 Status fra sonene   

 1  

 Avholdt sonemøte  

 Kunne spore en viss interesse  

 Ingen konkrete nye kandidater til analyse også vanskelig å få klubbene til trinn2 Paal 

 (moduler)  

 
2 

 

 Avholdt sonemøte  

 Kunne spore en viss interesse ingen konkrete klubber meldte seg 

Førde vil tas analysen på nytt 

 

Paal 

 
3 

 

 Avholdt sonemøte  

 Jotun og Årdalstangen kandidat til å ta analysen 

Har kontakt med flere 

 

Anne 

 
4 

 

 Avholdt sonemøte  

 Lindås har meldt seg 

Vil kontakt med øvrige klubbene i løpet av november 
Erlend 

 Har opprettet FB side  

 
5 

 

 Avholdt sonemøte  
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 Snakket med alle klubbene i sonen   
Hilde 

 

 

 

 

 
Eirik 

 

 

 

 

 
Jarl 

 

 

 

 

 

 
Paal 

Tre klubber vil ta analysen – Løv ham, Fyllingen og Eidsvåg 

6 

Avholdt sonemøte 

Mathopen og Sotra vil ta modul 

7 

Avholdt sonemøte 

Snakket med alle klubbene minus Bjarg og Sædalen 

Kalandseid og Søreide vil ta analysen i mars neste år 

Store problemer i Os. Paal vil følge dette opp 

8 

Stord vil ta trinn 2 – moduler 

Kvinnherad har tatt analysen 

Noen flere klubber har signalisert at de vil ta analysen – blir fulgt opp 

Bjørn Lindgaard følge opp klubbene 

3 Tilbud om å delta i klubbutvikling og særoppfølging 

Brev laget av CU Klubbene kan søke om å få særoppfølging men må forplikte seg 

Alle synes dette var positivt 

Dersom det er flere enn 6 søkere så er det viktig å synliggjøre de kriteriene som 

en har benyttet ved valg av klubber 

Frist for å søke er 01.12.18 

Paal og CU følger dette opp 

 

 

 

 
01.12 

 

 

 

 

 
Paal + CU 

4 Hvordan selger vi klubbhuset 

Diskusjon rundt temaet 

Viktig å fremheve hva klubbene får igjen ved å ta analysen. 

Hvorfor skal de bruke tid på å ta analysen? 

□ Analysen gir en «tilstandsrapport» på klubben. Hvor de står i dag. 

Utfordringene blir mer synlig og en kan derfor lettere gripe tak i disse. 

En rangering av utfordringene vil og være nyttig 

□ Hjelp til å løse utfordringer på særlige områder (modulene) 

 
Trinn 1 

Ta analysen. Gjøres på nett uten hjelp fra klubbutvikler. Gir grunnlag for valg av modul 

Trinn 2 

Valg av gjennomføring av modul 

Innebære ID av konkrete tiltak som må utføres. Får hjelp av klubbutvikler når modulen tas 

Moduler: 

□ Frivillighet (slås sammen med klubbdrift) 

□ Sportslig ledelse 

□ Klubbdrift 

□ Dommerutvikling (NY) 

□ Rekrutering (NY) 

 
Trinn 3 

Oppfølging av klubbutvikler i en periode – mens en arbeider med tiltakene. Hvor lenge er ikke 

avklart 

  

5 Rapportering til styret 

JHS må rapportere på aktiviteten til styret når det er styremøte 

Neste styremøte er 10.12 

Utvalget må derfor melde inn sin aktivitet ca 3.12 

VIKTIG AT DET BLIR FULGT OPP av medlemmene i utvalget 

 

 
03.12 

 

 
Alle 
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6 Info fra Paal 

Vil sende ut passord + br navn slik at alle for adgang til klubbhuset 

Har noen kandidater til å ta over i sone 1, 3 og 8. Undersøker videre. 

 
Vi bruker den felles Messenger Chatten vi har opprettet til info 

Vil sende ut PP straks 

Neste møte: primo februar 2019 

 

 

 

 

 
Straks 

 

 
Paal 

 

 
Paal 

 https://www.facebook.com/nhfklubbhuset/ 

https://www.handball.no/regioner/nhf-sentralt/utvikling/klubbhuset/ 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.facebook.com/nhfklubbhuset/
http://www.handball.no/regioner/nhf-sentralt/utvikling/klubbhuset/


NHF Region Vest  Protokoll nr. 07 - 1820 10. desember 2018 
 

17 
 

Vedlegg 2 til sak 071/18-20 
 

Titell Dommermøte  

Dato 03.11.2018 

Tid 14.00 

Sted Scandic Sunnfjord Hotell, Førde 

 

Deltaker Posisjon/klubb Deltatt Kopi Kommentar  

Trond Arnevik Styremedlem,  X   

Tom Erik Lindhjem Ansatt X   

Terje Holvik Sandane IL X   

Asbjørn Håre Bjørn IL X   

Per Reidar Svangstue Bjørn IL X   

Ståle Sandal Haugen IL X   

Kjell Ove Forthun Jotun IL X   

Rolf Erling Lefdal Haugen IL X   

Tor Bjarne Midtun Jotun IL X   

Einar Arne Eimhjellen Sandane IL X   

Jan Erik Odden Førde IL X   

Torstein Kvam Jotun IL  X  

 

No Beskrivelse Aksjon Dato 

1 Ønska velkommen og kort gjennomgang av agenda Info  

2 Tom Erik hadde ein kort gjennomgang på status i Sogn og Fjordane Info  

3 

For lett å flytte kamper. Øydelegg arrangement. Samt at det kanskje 

kun blir ein kamp igjen av eit arrangement. Og dei kampane som går 

ut spilles kanskje som enkle kamper i uke dagar. Kan dette endres? 

Bør klubber få begrensningar å flytte kamper? 

Tom Erik  

4 Tilhørighet i eit miljø er viktig. Korleis får me dette til?    

4.1 

Bruke Førde cup og NK cup som utviklings arena. Stor frustrasjon på 

at Region ikkje har stilt med ressursar. Vert da hevda.  

Post meeting: Region Vest har deltatt på dei 8 siste turneringane. 

Regionen ønskjer å bidra vidare. Men må meir på banen og få friere 

tøyler i forhold til val av kandidater for deltaking i turneringa. Eit 

samarbeid med dommerkontakt i Førde i god tid i forkant av 

turneringa er ei føresetnad til å få dette til 

  

5 
Dommar ressurs lik Oddny Grete si rolle i S&F? Kanskje bruke 

ressursar på forfall i S&F. 

  

6 

Plassering av sluttspel og turneringar. Same datoar på cupar som 

sluttspel går. Må dette strammes inn? Ha kontroll på. Regionen 

godkjenner turneringar.  

  

7 

Tor Bjarne: Om 2 dommar par skal dømme ein dag. Så samlar ein 

fleire dommarar i forkant. Lager ei «minisamling» for dei som er 

tilgjengeleg 
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No Beskrivelse Aksjon Dato 

8 
Dele dommerobservasjonen med andre aktuelle dommerveiledara. 

Slik at dei kjenner kva ein er blitt einig om. Arbeids oppgåver o.l. 

  

9 

Veiledarar må sende ein kort info til Regionen v/Tom Erik om 

dommarane dømmer på rett nivå. Om dei kan dømme opp eller 

ned. 

  

10 
Skal ein lage eit område for dommarane? Der dei kan diskutere, 

bytte kamper. Facebook, Messenger og liknande. 

  

11 

Alle er einig om at nærheit til dommarane er viktig. For å kunne vite 

korleis dei tenkjer om framtida som dommar. Planer vidare. 

Enighet om: Dommerutviklar får ansvar for eit sett dommarar. Som 

dei «eig» gjennom sesongen. Blir fordelt av sone ansvarleg. 

Info  

12 
Langsiktighet i dommaroppsettet. Alt for korte periodar som blir lagt 

ut. Vanskeleg å planlegge 

  

13 

Kampsamlingar med ein del kamper. Samle dommarar for utvikling. 

Spillrundar i 12-13 og 14 år. 15/16 og D4. Laurdag/søndag 

Tom-Erik sjekkar om det er mogleg å utføre noko over nyttår. Om 

ikkje så få dette til i 2019/2020. 

Tom Erik  

14 
Utdanne instruktørar i S&F. Løfte kompetansen er noko ein må sjå 

på 

  

15 
Uniformering er viktig. Både for dommarar og veiledarar. Skal 

regionen tilby likt utstyr ut til klubbane? 

Tom Erik  

16 

Planlegging av kurs. Skal dette være felles eller i sonene? Fordel å ha 

i sonen med tanke på å få fleire med. Om ein tar da regionalt i S&F 

så kan det være færre som har tid. Fordelen med regionalt. Er at ein 

blir kjent med andre på tvers av klubbar 

  

17 
Sone ansvarleg bær være med på klubbmøte som region vest 

arrangerer. For å møte klubbane i sonen. 

  

18 Referat bør sendes klubbane i S&F   

    

    

    

    

    

    

Oppsummering 

Nærheit – kartlegge dommarane 

Langsiktighet 

Fadderordning 

Ressursar – økonomi. 

Tilhørighet / Stoltheit – Uniformering.  
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